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Jarl Haugland

2024 HAR VORE EIT  
INTENST ÅR FOR KLEPP IL

Me gjekk inn i 2024 med god tru og lyse utsikter. Men  
allereie nokre dagar ut i januar oppstod det ein konflikt-
situasjon innanfor fotball breidde gruppa som gjekk langt 
utover det nokon hadde forutsett. Det tok mange veker og 
mykje energi å handtera situasjonen for alle som var invol-
vert. Resultatet av det som skjedde var negativt omdømme 
for klubben og at to fotballlag forsvann. Samtidig har  
prosessen medført nytting lærdom og at mange nye  
frivillige har kome på banen og gjer ein fantastisk jobb.

Etter 11 år takka Thomas Langholm Engen av som dagleg 
leiar i Klepp IL. Thomas har gjort ein formidabel jobb for 
idrettslaget, og representerer ein epoke i klubben si historie. 
Heldigvis har me gode folk som står klar til å ta over, med 
Herdis Bjerkeset og Einar Braut i spissen. Våre tilsette og fri-
villige har fått til eit fantastisk miljø på Stadion, med åpne 
dører, god stemning og alltid spennande ting på gang.

Til tross for bratt start på året har aktiviteten i idrettslaget 
vore stor innanfor alle gruppene. Spesielt gledeleg er det at 
me nå er i full gang med basketball i Klepp IL. Frå og med 
denne sesongen er me for første gong påmeldt i seriespel.

Turnen driv som vanleg godt med mange aktive med stort 
aldersspenn. Håndballen er godt i gang med 2024/25 
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2025 - GUTS!  Glede - Utvikling - Tilhørighet - Samhold

LEDEREN

TING SKJER...
sesongen, og har nyleg gjennomført nok ei vellukka 
Potetcup turnering, ein flott tradisjon der vår gode 
støttespelar Thorir alltid stiller opp. 

TL-laget er ein fest å fylgja med på, enten det er 
trening, kamp eller tur til landsturnering. Fotballen 
starta sesongen i vår med Jæren Sparebank cup, eit 
flott arrangement for breiddefotballen. Herrelaget 
har hatt ein veldig bra sesong med puljeseier og 
opprykk til 4. divisjon. Kvinner elitelaget har også 
levert bra, med 2. plass i pulja, og kvalifiseringsspel 
om opprykk. Gjennom e-sporten når me mange nye 
unge, både gjennom dei organiserte partia og gjen-
nom «åpen møteplass» som me driv i samarbeid med 
Bufdir. Treningssenteret vårt får stadig nye medlem-
mar, og det er spesielt kjekt å sjå at det vert brukt av 
både unge og eldre.

Gjennom året har klubben starta fleire initiativ som 
løfter kvaliteten på aktivitetane våre. Innanfor  
breiddefotballen har me tilsett Preben Stangeland 
som trenarkoordinator og ansvarleg for Klepp+. 

Håndballen har lagt ned eit stort arbeid som har 
resultert i at klubben nå er sertifisert på nivå 1 av 

Klubbhuset, som er Norges Håndballforbund sitt 
klubbutviklingsprogram. På anleggsida har me fleire 
ting på gang. I sommar skifta med ut kunstgraset på 
hovudbanen på Stadion til miljøvenleg Bioflex innfyll 
og nydeleg grønfarge. Og, bygginga er i gang på det 
nye klubbhuset ved Sentralidrettsanlegget, som skal 
stå klar til 2025 sesongen. Denne typen initiativ er 
viktige for Klepp IL – me ønskjer å tilby medlem-
mane våre framtidsretta og profesjonelle opplegg og 
fasilitetar.

Sist men ikkje minst så sender me ein stor takk til 
det fantastiske sponsornettverket vårt. Ein stor del 
av klubben sine inntekter kjem herifrå, så bruk desse 
bedriftene når du treng noko.

Me er på full fart inn i 2025 – ha eit flott nyttår!!

Helsing 
Jarl Haugland
Styreleder
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Årets Potetcup for gutter og jenter i 
aldersgruppen 7-10 år ble gjennomført.

Kristin Skjærpe, leder for håndballgruppen

18-20.oktober i Klepphallen. Omtrent 550 håndballspillere på 
102 lag spilte til sammen 204 håndballkamper i løpet  
av fredag, lørdag og søndag. Lagene som deltok var fra  
Hundvåg i nord til Varhaug i sør. Klepp stilte med hele 17 
egne lag.

Thorir Hergeirsson som var med på å starte opp cupen for 
over 20 år siden stilte som vanlig opp alle 3 turneringsda-
gene og gjennomførte en 30 min fellestrening for alle som 
ville. Etter treningen var det mulig å sikre seg autograf eller 
bilde med Thorir.

Et så stort arrangement er avhengig av at mange frivillige er 
med og bidrar. Trenere og lagledere stilte opp i kamp og bisto 
arrangementskomiteen med å fylle dugnadslistene.

Til sammen stilte omtrent 70 foreldre og spillere på dugnad i 
kafé og sekretariat. I tillegg leverte mange flere inn kaker og 
andre godsaker for salg i kafeen.

15 spillere fra J14 gjennomførte barnedommerkurs på freda-
gen. Det ble en lang dag for de med 1 time teori før turnerin-
gen startet og deretter praksis som dommere hele fredagen 
fram til kl. 21:00. J14 og noen eldre spillere var ivrige med 
fløyta også på lørdag og søndag.

I år fikk vi en ny utfordring i gjennomføringen av arrange-
mentet da Klepp kommune har laget bibliotek i det som 
tidligere var kafé i idrettshallen. Det løste seg 
heldigvis greit ved at vi brukte Riskjell-
salen i Turnhallen som kafé og til 
premieutdeling gjennom helga. Litt 
trangt var det til tider, men det gikk 
stort sett greit.

Vi er heldige og har mange sponsorer 
som bidrar til turneringen. Tusen 
takk til Berentsen, Sandnes Bakeri, 
Jone Wiig, Hoff Potet, Jæren 
Gulrot, Q-Meieriene, 
Håland Kjøtt, Tine, 
Masvindi og Jæren 
Sparebank for bidrag 
til kafe og premier.

HÅNDBALL: 

POTET-
CUPEN 
2024
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STERKT 
J15-LAG
I KLUBBEN

Klepps jenter 15-lag  
har tatt steg og stiller denne  

sesongen med lag i regionsserien  
for Rogaland og Agder, i tillegg til  

laget de har i breddeserien. Troppen  
består i dag av 18 spillere, hvor flere av  

dem ønsker å satse på håndballen.  
En av lagets trenere, Kenneth Tjessheim  

Walde, påpeker likevel at J15 skal  
være for alle – de som ønsker  

å satse og de som  
vil spille for gøy.
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 Sikke Kvål, kommunikasjonsansvarlig i Klepp IL

– Vi har alltid vært mange spillere og har jobbet i alle år for å 
beholde flest mulig lengst mulig, vi har ikke en satsing om å 
være best, men flest. Det er viktig å tenke bredde og å tenke 
at vi har et ansvar for å ta vare på alle uavhengig av nivå, sier 
treneren.

To nivåer

Han vektlegger likevel at de kom til et punkt der de var nødt 
til å dele inn i to lag for å kunne ha et tilbud til de som har 
tatt store steg.

– Vi har noen spillere som har mulighet til å bli veldig gode.

Walde forklarer videre at laget har tatt en beslutning om å 
trene mindre enn de beste lagene i puljen gjør, slik at spil-
lerne har mulighet til å holde på med andre ting ved siden av 
håndballen, og slik at de klarer å holde motivasjonen oppe.

Han håper at disse løsningene gjør at flere av jentene blir i 
Klepp lenger.

Midten av tabellen

Treneren forventer at laget vil være med å kjempe i midten 
av puljen som består av hele 17 lag.

– Jeg tror absolutt at vi hører til her og skal bite godt fra oss. 
Vi vil nok ikke kjempe i

toppen for puljen inneholder lag som er blant de beste i 
Norge og kanskje til og med i Europa. Vi er et veldig godt 
forsvarslag som er vanskelige å møte, sier Walde.

Walde og lagets andre trener, Anita Helene Bergsvik, er svært 
opptatt av å skape en god lagmoral og ikke minst gode ver-
dier hos spillerne, spesielt ettersom de per nå er det eldste 
laget på jentesiden og fungerer som forbilder for de yngre i 
klubben.

 
Bygge opp håndballen

Håpet er å bygge opp satsingen i Klepp håndball enda mer i 
tiden som kommer. Walde har et håp om å se flere lag og ikke 
minst lag i eldre aldersklasser. Han gir mye av æren til lagets 
egen satsing til trener-kollegaen sin.

Bergsvik er også med som trener for Ålgård-damene i tillegg 
til sin jobb i Norges Håndballforbund.

– Anita er en enorm ressurs. Hun har en tung håndball- 
bakgrunn og fortjener all ære for å ha bygget opp gode hold-
ninger og lagmoral hos jentene.
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 Sikke Kvål 

kommunikasjonsansvarlig i Klepp 
Thaule-Pedersen som startet med 
håndball for knappe tre år siden, har 
hatt en enorm utvikling i sin foreløpig 
korte håndballkarriere.

– Det føles veldig bra å bli tatt ut. Jeg 
har jobbet hardt for å komme der jeg er 
nå, og jeg ser for meg en lang håndball-
karriere videre, sier 15-åringen.

Hun legger heller ikke skjul på at den 
store drømmen er å komme på land-
slaget en gang i fremtiden. Spilleren 
er forberedt på at det vil kreve mye 
innsats og hard trening for å komme 
seg dit, men er ikke i tvil om at hun 
skal forsøke.

– Jeg tror at hvis du vil det nok, kan alle 
få det til, sier hun.

Thaule-Pedersen sin trener, Kenneth 
Tjessheim Walde, er svært imponert av 
utviklingen spilleren har hatt.

– Kaisa har alltid skilt seg litt ut ved å 
være sterk og tøff i hodet, men nå den 
siste sesongen spesielt har hun tatt 
til seg et høyere nivå og utviklet både 
håndballferdighetene sine og håndball-
forståelsen. Hun er monstersterk begge 

veier og rask, en svært viktig spil-
ler for laget, sier treneren.

Han synes det er stas at en av 
hans egne spillere har blitt 
tatt ut, men vektlegger at hun 
hadde klart det uavhengig av 
hvem hun hadde som trener. Han 
håper også at lagkamerater og 
andre jenter i klubben kan se på 
det som en inspirasjon, og 
at spillere ikke må 
gå til de store 
klubbene for å 
få til slikt.

Ungt talent tatt ut til regional 

LANDSLAGS- 
SAMLING
I år ble J15 sitt talent, Kaisa Thaule-Pedersen,  
tatt ut til regional landslagssamling.  
De regionale landslagssamlingene dreier seg om 
å kartlegge spillere som kan være aktuelle til 
aldersbestemte landslag.
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KLEPP IL MOT 2028
STRATEGISKE MÅL OG TILTAK

Godkjenning, lansering, forvaltning, gjennomføring
 • Godkjenning av strategien for Klepp IL 2017 -> 2022 utføres i hovedstyremøte 15/6-2017.

 • Lansering gjennomføres i august/september 2017. Strategien skal da ha ferdig lay-out, og skal være tilgjengelig på A3 plakat-format, samt skal være tilgjengelig i Klepp IL sine digitale kanaler. Det er planlagt med hoved-lansering med «Åpent Hus», der   
  hovedpunter presenteres, fordelt mellom styreleder, daglig leder, og gruppelederne. Ifm dette arrangementet kan vi også informere om økonomi vs gruppene, sponsor, etc. etc.

 • Forvalting av strategien inkluderer regelmessig revidering av strategiske mål og tiltak. Revideringen er justering av innhold, ikke full omarbeiding. Hovedstyret i Klepp IL skal gjennomføre årlig revisjon av strategien, normalt gjøres dette ved hver årsslutt.

 • Gjennomføring starter så fort strategien er formelt godkjent. Administrasjonen i Klepp IL er hovedansvarlig for at tiltak gjennomføres. Hovedstyret i Klepp IL prioriterer tiltak og følger opp at strategiske mål nås.

Klepp IL   2017 >> 2022
- - - Klepp IL for dei som vil! - - -

Anlegg

Klepp skal ha gode fotballanlegg 
for å drive bredde og eliteidrett

- Sørge for godt vedlikehold.
- Stimulere til at anleggene er i bruk så mye som mulig.

Klepp skal bedre hallkapasiteten 
for turn, håndball og barneidrett

- Jobbe for at det blir bygd ny hall i tilknytning til 
    Klepp Stadion/Meieritomta.
- Utvikle området rundt stadion, inkl. f.eks. fjerning av               
    gamle garderober og hus.
- Samarbeide med arkitekter / utbyggere for å finne gode     
    løsninger.

Idrettslaget skal ha anlegg for       
alternative idretter

- Klepp IL skal etablere styrketreningsanlegg.
- Nye anlegg må inkludere plass for nye idretter.
- Jobbe for at nye idretter blir ivaretatt også i evt. nytt
    “kommunehus”.

Sport

Strategisk mål Tiltak

Idrettslaget skal jobbe med tilbud som tiltrekker seg nye målgrupper - Klepp IL skal være positive til initiativ om å starte nye tilbud i idrettslaget.

Klepp skal være etablert på øvre halvdel i Toppserien  for fotball kvinner i Norge
- Styrke samarbeidet med andre klubber.
- Revidere sportsplan.
- Skal vurdere samarbeidet mellom KKE og fotball bredde ift. satsing på egne spillere.

Fotball bredde skal ha et herrelag i toppen av 4. divisjon, og skal gi et godt tilbud til alle 
årsklasser

- Gjennomføre «Kvalitetsklubb».
- Etablere en god dommerstand.
- Revidere sportsplaner, og følge opp implementering.
- Sikre at treningskultur står i stil med sportslige ambisjoner.
- Sikre en treningskultur som utvikler spillere til eget A-lag.
- Fokus på å rekruttere flere tillitsvalgte/frivillige.

Håndball skal ha tilbud på alle årskull fra mini til senior, inkludert HU. For utøvere som vil 
satse skal det være et godt tilbud i klubben frem til 16 år, deretter skal utøveren hjelpes 
over i klubber med elitesatsing

- Utarbeide og implementere sportsplan.
- Fullføre arbeidet med «Klubbhuset».
- Gode rutiner for rekruttering nye håndballspillere.
- Fokus på å rekruttere flere tillitsvalgte/frivillige.

Turnen skal ha breddetilbud fra barneidrett til seniorklasse, og skal ha aktivitet innenfor 
turn, trampett og barneidrett

- Alle som har hovedansvar for trening av barn / ungdom i skal skal ha Trener 1 kurs.
- Opprette arbeidsgruppe for barneidretten som skal sørge for tilbud til barn i aldersgruppen foreldre / barn til skolealder.
- Arbeidsgruppe for barneidretten skal ha representant i turngruppa sitt styre.

Samfunn

I Klepp Idrettslag er det plass 
til alle

- Kjøre prosjekt finansiert i samarbeid med Folkepulsen og 
    lignende initiativ.
- Klepp IL sine aktiviteter skal være tilgjengelige også for de     
    med økonomiske utfordringer.

Idrettslaget skal profilere Klepp 
på en positiv måte og bidra til 
identitetsbygging

- Videreutvikle toppidrett satsingen til å bli enda mer synlig 
    lokalt og i regionen.
- Etablere et større lokalt arrangement som Kleppsbuen 
    deltar på og er stolt av.
- Ha et tett samarbeid med skolene i Klepp for å informere 
    og sikre rekruttering.

Arbeide for at fleridrettslagene i 
Klepp Kommune får same rammer 
for kommunale bidrag som i Hå 
Kommune

- Spille en aktiv rolle i Klepp Idrettsråd.
- Synliggjøre og «snakke opp» fleridrettslagene sin rolle i 
    aktivisering og folkehelse.

Idrettslaget skal profilere Klepp 
på en positiv måte og bidra til 
identitetsbygging

- Være åpen for samarbeid med naboklubber ift. aktivitet,            
    anlegg og arrangement.
- Der det er mulig, samarbeide ifm. ungdomstrinnene for å     
    sikre gode treningsgrupper.

Organisasjon / Økonomi / Marked

Klepp IL skal ha ryddig og 
forutsigbar økonomi

- Kontinuerlig kontroll på inntekter og utgifter, og iverksette 
    tiltak ved avvik.
- Opprettholde klubben sin posisjon i NFF sin grønne sone 
    for lisensrapportering.
- Effektive verktøy og rutiner for fakturering, godkjenning og 
    rapportering.

Klepp IL skal være en attraktiv 
samarbeidspartner og ha de mest 
fornøyde sponsorene

- Opprettholde og videreutvikle markedsavdelingen 
    i klubben. 
- Sikre at samarbeidspartnere får til mer ved å delta i Klepp 
    sitt nettverk.

Idrettslaget skal være en aktiv 
deltaker i det digitaliserte 
samfunnet

- Klepp IL skal være aktive og synlige på sosiale medier, 
    web og nye relevante kanaler.
- Utnytte moderne elektroniske løsninger for 
    dokumentasjon, økonomi, samarbeid, kalender, osv.
- Utnytte idretten sine felles-løsninger der dette er effektivt 
    og relevant.

Idrettslaget skal organisere seg 
slik at en er mindre avhengig av 
enkeltpersoner

- Rekruttere nye organisasjons-talent hvert år, og bygge de 
    gradvis opp til å overta.
- Følge opp etablering av “Kvalitetsklubb” (fotball) og 
    “Klubbhuset” (håndball).
- Egen person i hovedstyret som er ansvarlig for 
    barneidrettsbestemmelsene.

Klubbkultur

Alle i Klepp IL skal kjenne til og 
respektere klubbkulturen vår

- Sørge for godt vedlikehold.
- Stimulere til at anleggene er i bruk så mye som mulig.

I Klepp skal det være mulig å drive 
med flere idretter

- Jobbe for at det blir bygd ny hall i tilknytning til 
    Klepp Stadion/Meieritomta.
- Utvikle området rundt stadion, inkl. f.eks. fjerning av               
    gamle garderober og hus.
- Samarbeide med arkitekter / utbyggere for å finne gode     
    løsninger.

Alle i Klepp IL skal ha respekt for 
klubbens anlegg

- Klepp IL skal etablere styrketreningsanlegg.
- Nye anlegg må inkludere plass for nye idretter.
- Jobbe for at nye idretter blir ivaretatt også i evt. nytt
    “kommunehus”.

Det skal være godt samarbeid mel-
lom gruppene i Klepp IL

- Opprettholde positivt samarbeid i hovedstyret, der alle 
    gruppelederne deltar.
- Gjennomføre fellesaktiviteter og arrangement på tvers av 
    gruppene.

>> Me er stolte over Klepp IL!                     >> Me byggjer nettverk gjennom dugnad og frivillig arbeid, på tvers av gruppene!                    >> Me inkluderer alle, flest mulig, lengst mulig!

Klepp IL for dei som vil!

SAMFUNN
Trygge arenaer for alle 
medlemmer

• Bedre kommunikasjon med skole
• Frivillige og ansatte er trygge  

rollemodeller
• Aktivt fremme holdningskapende arbeid

Hos oss er det plass til alle • Sørge for deltakelse uavhengig av økonomi
• Tiltak for få flere innvandrere aktive
• Jobbe for å få med yngre spillere på tilrettelagt 

håndball (TH)
• Knytte til oss ressurser fra NAV og pensjonister

Rause ovenfor naboklubber • Alltid tenke på flest mulig og lengst mulig 
• Vise interesse og åpenhet for hva 

naboklubbene gjør
• Tilby hjelp og kompetanse

Har åpne møteplasser • Ha åpen hall på sommeren 
• Månedlig etter-skoletilbud i samarbeid med skoler
• Starte tilbud om åpne møteplasser for medlemmer
• Etablere samarbeid med frivillighetssentral

ANLEGG
Flere spilleflater for håndball/
basket

• Jobbe aktivt for å bygge  
nye flater i Klepp sentrum

• Skaffe treningstider i nærliggende haller
• Samarbeide med  andre klubber

Forbedre fasilitetene på 
sentralidrettsanlegget

• Få et nytt bygg som inneholder toalett, garderobe 
og utstyrsrom

• Få et kiosktilbud på kampdager 

Utvikle stadionområdet • Etablere fast område med binger
• Samarbeide med kommune og næringsliv
• Oppgradere kunstgresset på hovedbanen
• Utarbeide en konkret utviklingsplan for området

Bistå ved etablering av anlegg 
på Klepp Stasjon

• Knytte til oss ildsjeler på Klepp Stasjon
• Være rause og vise fleksibilitet
• Støtte etablering av bane for barnefotball

Utvikle turnfasilitetene • Utvikle turnhallen
• Etablere treningssaler i 1. etasje
• Utnytte halltid i Vardheihallen
• Turnhall med permanent montert utstyr

ORGANISASJON
Klubben prioriterer frivillige • Videreutvikle frivillighetspakken

• Sosialt årshjul for frivillige
• Rekrutteringsplan for å bli mindre sårbare
• Vurdere nye grupper som pensjonister etc.

Klepp IL har de mest fornøyde 
sponsorene

• Videreutvikle markedsarbeidet i klubben
• Sikre at samarbeidspartnere får til mer ved å delta i 

Klepp IL sitt nettverk

Klepp IL har solid og 
forutsigbar økonomi

• Kontinuerlig kontroll på inntekter og utgifter i 
hovedlag og gruppene

• Robuste investeringsbeslutninger
• Solid egenkapital

Har aktivt bidratt til å fremme 
bærekraft og et grønnere 
lokalsamfunn

• Alltid vurdere miljøvennlige løsninger
• Redusere energiforbruk for Klepp IL sine anlegg
• Bytte-/gjenbruksordning på idrettstøy/utstyr

Er en effektiv og veldrevet 
organisasjon

• Sikre godt samarbeid mellom gruppene
• Utforske og utnytte mulighetene i digitalisering
• Gi alle tilgang til oppdaterte dokumenter
• Sørge for effektive kommunikasjonskanaler internt 

og eksternt

KLUBBKULTUR
Alle i Klepp IL skal 
kjenne til og respektere 
klubbkulturen vår

• Utarbeide en klubbkultur- 
kontrakt som alle engasjerte  
i idrettslaget skal signere

• Sikre at relevante dokumenter er oppdatert og lett 
tilgjengelige

• Rask, konsekvent og konstruktiv behandling ved 
avvik

I Klepp skal det være mulig å 
drive med flere idretter

• Tilpasse treningstider på tvers av idretter så langt 
som praktisk mulig

• Bedre kompetanse og forståelse for mangfold i 
barne- og ungdomsidretten

Alle i Klepp IL skal ha respekt 
for klubbens anlegg

• Sikre god informasjon om bruksregler for alle som 
bruker anleggene

• Trenere/lagledere/arrangører tar ansvar for å forlate 
klubbens anlegg på en god måte

Det skal være godt samarbeid 
mellom gruppene i Klepp IL

• Opprettholde positivt samarbeid i hovedstyret, der 
alle gruppelederne deltar

• Gjennomføre fellesaktiviteter og arrangement på 
tvers av gruppene

GUTS!  Glede – Utvikling – Tilhørighet – Samhold

SPORT
4 % årlig medlemsvekst 
gjennom fokus på flest mulig, 
best mulig og lengst mulig

• Kontinuerlig fange opp  
medlemmers behov gjennom  
undersøkelser, møter og inkludering 

• Jobbe aktivt for å hindre frafall blant ungdom
• Etablere nye tilbud som tiltrekker seg nye 

målgrupper

Fotball Herre A har etablert 
seg i 4. divisjon med en 
stamme av lokale spillere

• Styrke samhandlingen mellom Junior og A-lag
• Bruke trenerveileder aktivt 
• Jobbe tett med ungdomsavdeling
• Sikre treningskultur som står i stil med ambisjoner

Fotball Kvinner Elite skal 
være blant de 18 beste 
klubbene i Norge og være 
ledende i regionen på 
spillerutvikling 

• Styrke samarbeidet med andre klubber
• Skal utvikle toppspillere

Håndball gir et godt sportslig 
tilbud til alle og har lag for alle 
årsklasser

• Samarbeide med andre klubber
• Engasjere nye trenere og få flere til å ta trenerkurs
• Legge til rette for spillere som vil satse ekstra
• Jobbe med rekruttering av nye spillere

Turn har konkurranselag og 
tilbud til alle aldersklasser

• Utvikle og ansette flere trenere
• Plan for å beholde utøvere etter 7. klasse
• Gi et større tilbud for de voksne

Fotball har et godt sportslig 
tilbud til alle, uansett nivå, 
alder og kjønn

• Ansette trenerveileder 
• Etablere tilbud til de som vil trene mer i egen klubb
• Satse på kompetansebygging
• Forankre det sosiale både på og utenfor banen

Idrettslaget har etablert flere 
alternative idretter

• Nye anlegg må inkludere plass til nye idretter
• Sikre kompetanse og flere medlemmer på E-sport
• Jobbe for å ha et basketball tilbud
• Rekruttere medlemmer til treningsenteret
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Sesongen 2024 var en meget spennende sesong. Vi satte 
oss som gruppe et mål om å kjempe om opprykk til 1. 
divisjon. Prestasjonen denne sesongen holdt til en 2. 
plass og kvalikspill. Dette endte i en meget god kamp 
mot Grei og en mindre god kamp mot KFUM, hvor det 
til slutt var KFUM som sikret avansement til videre 
kvalikspill.

Vi startet sesongen med å kutte ut Klepp 2 og kuttet 
da troppen fra 32 til 18 spillere. Alt dette gjorde vi på 
bakgrunn av at vi ønsket en mer spisset gruppe sam-
tidig som vi ønsket å lage en ny identitet og kultur i 
Klepp Kvinner Elite. Dette synes vi i etterkant var meget 
gode grep. Vi har fått en fantastisk gruppe spillere som 
er veldig samlet. Vi har bygget opp en egen spill-ID som 
vi har jobbet med ukentlig og som har gitt oss enormt 
mye bra spill og gode mål. Dette skal vi bygge videre på 
inn mot 2025.

Vi synes det var kjedelig at opprykket var så nært, men 
at det ikke holdt. Uansett ønsker vi å fortsette det gode 
arbeidet som har blitt gjort i år og forsterke oss enda 
mer på alle punkter. Fundamentet begynner å komme 
på plass og vi kan bygge videre. Vi gleder oss til en ny 
sesong og takker alle Klepp-venner for et kjekt fotballår. 
Ses neste sesong.

–Bjarte Hovland og Ove Sele, hovedtrenere KKE

DAMELAGET 
kom seg til kvalik
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Etter et nærmest uunngåelig nedrykk i 2023 har Klepp-
herrene hatt en solid sesong i 2024 og kunne allerede 
tre runder før serien var slutt krone seg som puljevinne-
re og dermed opprykk til 4. divisjon. Fotballen som laget 
har levert viser at de hører hjemme i divisjonen over.

Laget hadde en del utskiftninger i 2024 og fikk inn 
mange unge, lovende spillere som en del av A-troppen. 
Dette har gjort at troppen har bestått av en stor tre-
ningsgruppe som har vært en blanding av en litt eldre 
kjerne og mange unge talenter, og kaptein på laget

Roderick van Iwaarden kan fortelle at det har vært et 
kjekt år. – Det har vært bra både sosialt sett og  
prestasjonsmessig. Vi har trent hardt og mye fra starten 
av, og i oppkjøringen fikk vi et par sterke resultater 
mot gode lag, noe som bekreftet vårt høye toppnivå, 

sier angrepsspilleren. Kapteinen kan fortelle at resten 
av sesongen har fortsatt på samme måte med mye 
hard trening og et lag som har fulgt kampplanen for å 
få gode resultater. Noe som ikke bare har bidratt til at 
herrene ble seriemestere, men også har oppnådd det 
høyeste poengsnittet per kamp blant alle 5. divisjonslag 
i hele kretsen.

– Det føles selvfølgelig fantastisk å rykke opp med 
denne fantastiske gjengen vi har. For meg personlig  
og for flere andre er det det første opprykket med et  
seniorlag gjennom karrieren, og det er morsomt at 
noen av ungguttene får oppleve det allerede første året 
som seniorspiller, sier kapteinen.

–Sikke Kvål, kommunikasjonsansvarlig i Klepp IL

HERRENE 
med velfortjent opprykk
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Juniorlaget stilte i gutter 18-19 klassen i årets Dana 
Cup, med 18 ungdommer og 2 voksne.

Turen gikk fra Bryne stasjon til Kristiansand med 
tog, ferge over Skagerak og buss fra terminalen og 
opp til skolen vi bodde på, som dette året var veldig 
kortreist til Hirtshals skole.Været var sånn tålig bra 
med sol om greie temperaturer, og vi slapp unna det 
aller verste regnet de dagene slusene åpnet seg.

Livet med 18 ungdommer i et lite klasserom med 
begrenset luftemuligheter og litt fukt, er et eventyr 
på godt og vondt som bare må prøves og luktes. 

Logistikken på Dana Cup fungerer og bussene går i 
skytteltrafikk og det er lett å orientere seg og komme 
seg fra A til B enten det er kamp eller fritid.

På fotballbanen gikk det også ganske greit med to 
seire og ett tap i innledningen.

Deretter gikk vi 3 kamper før vi røk ut på en sur 
straffespark konkurranse.

Gruppespill  
Klepp - Oxie SK (SVE)  3-2

Gruppespill  
Klepp - Flekkefjord (NOR)  0-2

Gruppespill  
Klepp - Selection Elite (MEX)  2-1

1/32 Finale  
Klepp – SC Hofstetten (TYS)  5-1

1/16 Finaler  
Klepp – Kongsberg (NOR)  4-2

1/8 Finale  
Klepp – Lyngdal (NOR)  3-4 på straffer

Oppsummert var det en veldig kjekk og minneverdig 
tur, og det er veldig kjekt å reise på tur med så flotte 
ungdommer.

–Petter og Anne-Siri

JUNIORLAGET PÅ 
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Vi i fotballavdelingen er kjempefornøyd med vårt nye 
tiltak - en ekstra fotballøkt i helga for alle som vil i 
alderen 5-13 år, både jenter og gutter.

En herlig møteplass på Klepp Stadion der oppmøtet så 
langt har vært supert og ligget på alt fra 45-75 fotball-
glade spillere. Økten er på litt over en time og arran-
geres enten lørdagen eller søndagen, og det er Klepp 
Herre A som stiller som strålende forbilder og leder 
øktene. Det har også vært kjekt med den gode hjelpen 
fra mange lag sine trenere, ledere og foreldre.

De første 15 minuttene går til teknisk trening der alle 
spillerne har hver sin ball, deretter er det spill den 
siste timen - gjerne turneringsspill og barnas favoritt, 
«Champions League». En turnering med flere baner 
og mange lag med få spillere, der vinnerlaget rykker 
opp og tapende lag rykker ned. Vi har naturligvis delt 
opp i alder og nivå i forsøk på å gi flest mulig en god 
opplevelse og passende nivå.

Helgefotballen kommer i stor grad til å gå året rundt 
som en fin og nyttig arena for de ivrigste spillerne 
våre.

– Preben Stangeland, ansvarlig for helgefotball

Helgefotball

JUNIORLAGET PÅ 

I sommer har gutter 14 laget i fotball vært på cup No. 
1 i Fredrikshavn i Danmark. Der gjorde laget det så 
godt at de vant gruppespillet og kom seg hele veien til 
semifinalen, hvor det dessverre sa stopp. Laget er en 
gjeng med enormt pågangsmot og spillerglede, og vi er 
utrolig stolte av dem.

 – Odd-Arild Bersagel

Gutter 14 på cup 
No. 1 i Danmark

DANA 
CUP
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NYTT KUNSTGRESSNYTT KUNSTGRESS

Klepp Stadion har fått ny 
kunstgressbane i sommer.  
Vi har lagt om til Saltex  
Bioflex Eco og er veldig stolt 
over resultatet med miljø- 
vennlig kunstgressbane!

Takk for godt samarbeid med 
Unisport og takk for kommu-
nal støtte fra Klepp Kommune 
og Tippemidler fra Norsk  
Tipping, og en STOR takk til 
Sparebankstiftelsen Jæren-
Klepp for kjærkomne tildelte 
midler som gjorde prosjektet 
mulig å realisere. Og takk til 
vår egen frivillige prosjektle-
der Per Harald Pedersen « the 
man», fantastisk!
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–Lagets trenere, Marianne Ø. Rangen og Emilie Husebø

TH Klepp er godt i gang med årets sesong. Vi startet opp i 
midten av august for å gjøre oss klar til årets høydepunkt, 
landsturneringen i Bodø, 6.-8.september.

Turneringen viste seg å bli en av de best gjennomførte hittil. 
Spillerne strålte både på og utenfor banen, og rammen rundt, 
med parade, åpningsseremoni og bankett, gjorde det hele 
komplett.

Startskuddet for seriestarten gikk av stabelen i Bryne storhall 
og Timehallen på hele 3 baner.

TH Klepp stiller med 2 lag i høstserien, men om det gode 
oppmøtet fortsetter, blir det 3 lag i vårsesongen. Forrige trening 
hadde vi over 30 sporty spillere på plass, og vi har som mål å 
holde oss der. Nye spillere er også alltid velkommen!

TH-LAGET 
VÅRT
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TH-LAGET 
VÅRT
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Lie Blikk har lenge vært med i sponsor-
nettverket til Klepp idrettslag, og er 
opptatt av å gi tilbake på ulike arenaer. 
Da de i 2024 feiret sitt 45 års jubileum 
valgte de derfor å ønske seg gaver til 
ønsketransporten ettersom de ser hvor 
viktig arbeid som blir gjort i slike orga-
nisasjoner. Bedriften er også opptatt 
av å støtte opp der som ansatte har 
ungene sine, enten dette er idrettslag 
eller andre steder.

– Vi ser også på det som et stort pluss 
dersom våre ansatte er engasjerte eller 
har noen tilknytning til et idrettslag et-
tersom disse menneskene ofte har god 
moral, sier bedriftens sjef Kate Mariann 
Lie.

Bedriften er kjent for å være en familie-
bedrift, og det var Kate sin far, Tor Ray-
mond Lie, som startet opp fra bunnen 
av. Siden den gang har Lie Blikk utviklet 
seg stort.

Kate kan fortelle at begge hennes 
foreldre har jobbet i bedriften siden 
oppstart, samt hennes brødre og flere 
barn og svigerbarn av familien.

Det er også en bedrift som er godt 
representert av jenter til å være i byg-

gebransjen, noe som sjefen er svært 
fornøyd med. Hun påpeker også at hun 
er utrolig stolt av de ansatte og den 
unike måten de arbeider på sammen 
for å dra lasset fremover.

– Lie Blikk har svært mange gode an-
satte som vi ønsker å ta vare på. I løpet 
av årene har vi hatt mye skoletrøtt ung-
dom som har startet her og mennesker 
som ikke har hatt helt troen på seg selv. 
Det å se dem blomstre er noe av det jeg 
synes er mest meningsfylt som leder.

Dermed blir Lie Blikk ofte også forbun-
det som en utviklingsarena. Kate på-
peker at selv om de trenger mennesker 
med faglig kunnskap og utdanning, er 
det også rom for mennesker med god 
arbeidsmoral som er villige til å lære. 
De legger til rette for arbeidstrening og 
utplassering, og har blant annet men-
nesker som kommer fra områder der 
det er krig.

– Vi elsker at folk utvikler seg og vi 
støtter dem på veien. Det har vært flere 
folk som har vært ufør og kommet 
seg tilbake til arbeidslivet et steg om 
gangen, det er stas. Og vi satser mye på 
ungdommer, vi trenger flere av dem.

Blant de 
100 ansatte 
i bedriften 
fra alderen 17-70 
er det ansatte som 
er ærekjære i det de gjør, og som ikke 
minst er ute etter å utvikle seg med 
fremtiden. De er opptatt av en trygg 
og god arbeidsplass og satser mye 
på det sosiale miljøet. I tillegg jobbes 
det stadig for å være oppdatert på de 
kravene som stilles i byggebransjen, 
samt å henge med i den teknologiske 
og bærekraftige utviklingen.

Lie Blikk er et allsidig firma og jobber 
blant annet med å lage trapper og 
rekkverk, fasader utenpå bygg og hus, 
monterer beslag og takrenner, har bu-
tikk som selger blikkenslagerprodukter 
og har en produksjon som produserer 
til seg selv og kunder utenfor. Og selv 
om bedriften hovedsakelig har jobbet 
lokalt på Jæren, har de også begynt å 
ta flere oppdrag nasjonalt, blant annet 
på regjeringskvartalet og Drammen 
sykehus.

 Sikke Kvål

LIE BLIKK 45 
ÅR
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45 
ÅR
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TURN
Gymcup på Sola  
9. mars 2024

Barnas turnfestival  
på Ålgård  
25-26. mai 2024

Vestlandsturnstevne på Klepp 15-16. juni 2024

Lørdag 09.03.24 deltok 12 gymnaster fra 5-7 turn- 
partiet på Gymcup. Det er en konkurranse innen 
breddeturnen som er lov å delta på fra 5.klasse. 
Denne flotte gjengen deltok med et program på rett 
rundt 3 minutt, og treneren synes de er aller best  
i hele verden! Heldige meg som får ha så kjekke 
gymnaster!

–Trener, Lene Kaspersen

Endelig kom helgen hvor vi skal få vise frem det vi har 
øvd på hele våren! Det startet med innsjekk fra rundt 
10, før det gikk slag i slag med aktiviteter! Vi fikk prøve 
oss på friidrett, akrobatikk, trampett, tumbling og 
masse andre kjekke aktiviteter! Det var jammen godt 
med middag da pizzaen endelig ble servert før det bare 
videre til show og disco! Vi fikk se et flott flammeshow, 
før det bar inn for det berømte diskoteket!

Der ventet glowsticks og glittermaling før noen danset 
inn i de sene kveldstimer! Andre vendte tilbake til so-
veposen og godterispising. På søndag var det tidlig opp 
å ingen kjære mor! Da ventet en dans vi alle sammen 
skulle lære på selve stevnedagen, før det bar tilbake til 
lunsj og defilering og så hadde vi noen nydelige oppvis-

ninger i sola som hadde bestemt seg for å holde ut litt 
til før regnet slapp løs! Vi var 45 gymnaster, 5 ledere og 
6 foreldre som hadde en flott turnhelg sammen!

Takk for turen og gleder meg til neste år!

–Reiseleder, Lene Kaspersen

Dette var en helg med våre 430 turnvenner fra 35 for-
eninger som var påmeldt fra Egersund i sør til Ålesund 
i nord. Pors som vi kjenner fra vårt samarbeid på gym-
nastrada tok også turen samt noen veteraner fra Oslo 
ville komme til oss. Helgen ble vel gjennomført med 
gode treninger, en uforglemmelig fest i turnhallen og 
kjempeflotte oppvisninger med værgudene på vår side! 
Ti forskjellige oppvisninger med nesten 250 gymnas-
ter samtidig på det største programmet, bygdefest.

Programmet var laget av Lene og Linn fra vår turn-
gruppe som vi er veldig stolte av.

Alt i alt et godt stevne med gode tilbakemeldinger!

–Leder i turngruppa, Christopher Kaspersen
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Gym for life i Bodø 11-13. juli 2024
Eurogym i Bodø 13-19. juli 2024. For ungdom mellom 
13-18 år. Konkurranse fra 12 år og oppover.

Vi reiste av gårde til flyplassen før fuglene hadde begynt 
å stå opp torsdag 10. juli.

Alle på plass, reiste vi med 5 gymnaster fra Klepp, 1 
gymnast fra Bryne og vi var en fellestropp sammen med 
6 stk fra Flekkefjord turn. Dette var starten på en super-
kjekk uke vi hadde oppe i Bodø! Vi startet fredagen med 
en trening på gulvet hvor vi skulle delta i konkurranse 
Gym For Life på lørdagen, ellers brukte vi dagen til og 
øve sammen med Flekkefjord og å få ting på plass siden 
det var en stund siden sist vi hadde trent sammen. På 
selve konkurransedagen var det nerver hos alle, gymnas-
tene kjørte en flott gjennomkjøring og fikk bronseme-
dalje. Vi trenere var superstolte! På søndagen fikk de en 
rolig dag, sove lenge og nyte det nydelige været vi var så 
heldig med i Bodø, vi hadde strålende sol og rundt 25-26 
grader hver dag.

På søndagskvelden ventet det defilering og åpningsse-
remoni. I løpet av uken hadde vi fire workshops, vi fikk 
testet RG (Rytmisk Gymnastikk), buldring, bading og 
fikk omvisning på flymuseet. Vi hadde to oppvisninger, 

traff turnvenner, nøt is på bryggen og koste oss masse 
på kveldstid i Bodøhallen med forskjellige musikkvelder 
og leker.

Etter en uke på luftmadrass kom hjemreisedagen og 
vi gledet oss til å komme hjem etter mange kjekke 
turnoppvisninger, nye turnvenner fra andre land og 
masse erfaringer i bagasjen.

–Reiseleder, Lene Kaspersen

Vil du bli med på turn?
Vi har godt trykk på barnepartiene, men kjenner 
du at du som ungdom/voksen har lyst til å prøve 
turn? Vi har ledige plasser på 13+ og Mixtroppen, 

vi har også egne dame- og herretropper for de 
litt eldre! Sjekk hjemmesiden for treningstider og  
kontaktinfo!

Golden Age i Burgas, Belgia 
22-27. september 2024
Ti flotte og spreke gymnaster fra Klepp deltok den-
ne høsten på Golden Age som er en turnfestival 
for de over 50 år. Klepp hadde program sammen 
med turnere fra Havørn og Sola. De deltok på 

workshops, hadde oppvisninger og nøt flotte 
dager i Burgas sammen med gode turnvenner.

–Trener, Reidun Skretting
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Kontakt oss
post@waagets.no 
51 42 16 94  
waagets.no

Ta kontakt på post@sorrisi.no 
eller ring 51 42 02 00 

sorrisi.no

Velkommen til regulerings-
tannlegen på Klepp! 

Ta den årlige tannsjekken hos oss. 

Velkommen til regulerings-
tannlegen på Klepp!
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ÅRETS 
FRIVILLIG-
PRIS  2023
Frivilligprisen for 2023 gikk til Jarl Lindseth. 
Jarl var lagleder for Klepp Elite i mange år, hvor 
han blant annet sto på med å vaske drakter og 
gjøre klar garderober før kamp. Når spillerne 
møtte opp til kamp, da hadde Jarl sørget for 
at alt var på stell, enten det var hjemmekamp 
eller bortekamp.

Tross helseutfordringer er Jarl alltid blid og om-
gjengelig. Han har alltid stilt opp på dugnader 
om helsa har tillatt det. Han har hjulpet med 
forefallende arbeid på stadion, og bidratt til 
vedlikehold av bane og anlegg.

Jarl har vært og forblir en altmuligmann som 
bidrar der han kan, noe han gjorde for idrettsla-
get i mange år.

Kjøpmannsbrotet 8 | 4352 Kleppe | Telefon: 51 20 05 30 | Epost: post@debia.no

– Flyt når en trenger det mest
FAKTURASERVICE

INKASSO

RÅDGIVNING

INTEGRASJONER
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I 2022 ble det startet opp basketball 
i Klepp Idrettslag, et tilbud som har 
blitt tatt godt imot. Etter en stund med 
treninger stiller klubben for første gang 
i historien med et basketballag i serien.

Den 21. september ble Klepps guttelag 
historiske da de entret banen og spilte 
sin første kamp i de grønne traktortrøy-
ene. Til tross for at oppgjøret endte i 
tap kunne både spillere og trenere si 
seg fornøyde med en vel gjennomført 
kamp.

– Det har vært veldig kjekt å starte 
dette historiske basketlaget, og nå har 
vi fått et lag

i serien som er kjekt for ungdommene 
og meg som trener. Til nå i sesongen 
har vi spilt tre kamper og ikke vært 
i nærheten av å vinne noen av dem, 
men jeg har sagt til meg selv at jeg er 
fornøyd om vi vinner en kamp denne 
sesongen, sier lagets trener Sigurdur 
Asgeirsson (Siggi).

Treneren påpeker at de spiller i en 
U19-serie hvor flertallet av spillerne er 
mellom 16-18 år, mens Klepp sitt lag 
består av flere yngre spillere helt ned til 
12 år. Det har likevel ikke stanset basket-
gleden og innsatsen i laget.

– Det som også er kjekt å se er for-
andringene i våre spillere. Noen av 
dem kunne ikke reglene i basket eller 
visste hvor ballen skulle kastes før, sier 
treneren.

Nå er basketgruppen over 20 spillere på 
treningene på torsdager. Fredager har 
de åpen trening for både ungdommer 
og voksne. I tillegg er det treninger for 
de mellom 8-12 år på tirsdager.

– Om det er noen flere som har lyst å 
komme på trening med oss, har vi alltid 
plass til en til, legger treneren til.

 Sikke Kvål

HISTORISK 
BASKETBALL

SATSNING
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IDRETT PÅ
DIREKTESPORT

Gå inn på jbl.no/registrer 
og opprett den digitale tilgangen din 

– så kan du sjå laget ditt gruse 
motstandaren på Direktesport.
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Knut Henrik Kulleseid er mest 
kjent som «Kulli» her på 
Klepp. Hele oppveksten spilte 
han fotball, håndball og gikk 

på turn i Klepp IL. Selv hadde jeg gleden 
av å være lagkamerat med denne 
godkaren i alle mine aktive år i Klepp. 
Vi har hatt mange gode opplevelser og 
kjekke turneringer som ofte endte med 
medaljer. Trenere som Arild Grude, Tor 
Sølve Laland og Knut Eriksen var med 
på å få dette til.

Kulli var lenge med på Klepp sitt A-lag, 
før han til slutt endte opp på Old Boys. 
Han er fortsatt tett på Klepp og fast 
speaker på Klepp Herre A sine kamper 
som han har vært i godt over 20 år. Det 
er alltid en fornøyelse å høre på stem-
men fra speakerbua.

Kommentarene sitter ofte løst og det 
er alltid et smil om munnen både for 
hjemme- og bortesupportere.

I arbeidslivet har tilfeldighetene, 
ståpåviljen og hans gode humør ført 

ham inn i et ekteskap med DGM. Når 
folk spør han hva det er så kommer det 
fort, "Don't Get Married”, før han kjapt 
navigerer oss videre til farlig gods. Dan-
gerous Goods Management AS. Dagene 
går med på å håndtere farlig gods som 
skal fraktes rundt om i verden.

Knut Henrik er en type som gir mye av 
seg selv. Han kjørte meg inn til flyplas-
sen da vi hadde vår andre sponsortur 
med våre samarbeidspartnere i Klepp. 
Vi ble enige om at neste gang måtte 

KNUT HENRIK KULLESEID

SPEAKER, SPONSOR, AUKSJONARIUS OG FAMILIEFAR



SPEAKER, SPONSOR, AUKSJONARIUS OG FAMILIEFAR

han også bli med. Siden den gang har 
han vært en fast deltaker i vårt flotte 
sponsornettverk, og er en som bidrar 
til at det alltid er trivelig å samles. På 
årets «Pølseforspill» sørget han for 
at det ble utsolgt og satte også i gang 
et loddsalg som ga oss gode ekstra 
inntekter.

Hver fredag har vi sponsortrening klok-
ken sju for de som vil. Herdis startet 
dette tilbudet etter at vi fikk vårt flotte 
treningssenter. Kulli er fast deltaker 
også her, han er del av en kjerne som 
liker å starte dagen sammen, der fokus 
er lavterskel og samhold.

Familien er viktig, noe vi fikk høre i 
flotte taler i hans 50 års dag i år. Hans 
kjære Kjersti kunne nok tenkt seg mer 
tid med han hjemme, noe det kanskje 
gjør nå som han ikke lenger trener alle 
ungene sine. Kulli er en populær kar i 
nærmiljøet, en kar som vi alle setter 
stor pris på!

– Hva betyr Klepp for deg Kulli?

– Når du har vært i klubben siden du 
var 5 år må jeg si at den betyr veldig 
mye. Det har blitt mange gode timer i 
en veldrevet klubb med både oppturer 
og nedturer. Vi bor nå i Sørhellet, og da 

er det naturlig at mine barn er i Voll, 
og dermed bruker vi godt med tid i Voll 
IL også. Jeg har et grønt hjerte med en 
liten dæsj av blått.

– Fortell litt om sponsornettverket? 
Hvorfor er du sponsor?

– Klepp sitt sponsornettverk er godt 
kjent som et av de beste. Her møter 
jeg utrolig trivelige folk som byr på seg 
selv. For min egen del handler det mye 
om å finne gode leverandører og lite 
fokus på å finne kunder, vi er i en spesi-
ell nisje så dette finner jeg lite her. Men 
desto viktigere er det å knytte til meg 
gode leverandører. Det var vanskelig å 
si nei til Elfin og like vanskelig å si nei 
til Einar, så her blir jeg.

– Hva er viktig for deg?

– Familien min og alle jeg har rundt 
meg, det betyr absolutt mest. Jeg liker 

også å ta en tur til England for å se Le-
eds. Det meste dreier seg om folk, jeg er 
glad i folk både på jobb og de jeg ellers 
omgås med. I tillegg har jeg begynt å 
sykle for å ta vare på den flotte kroppen 
min.

– DGM evig ekteskap, eller går du for 
ordfører?

– Hvert fjerde år ringer to partier og 
sier de vil ha meg til borgermester, 
og hvert fjerde år har jeg sagt nei og 
nei. Jeg er nok gift med DGM og synes 
foreløpig at vi har hatt fantastiske 
ordførere i Klepp så lenge jeg har levd. 
Sånn ønsker jeg å ha det videre også. 
Klepp kommune er en fantastisk kom-
mune å vokse opp og leve i, vi blir tatt 
godt vare på.

–Einar Braut, markedssjef, KleppIL
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Flere av våre partier i E-sport går som 
det suser. Siden det ble laget ny time-
plan, har det vært en solid oppslutning 
hos Fortnite- og Minecraft-lagene våre, 
faktisk så god oppslutning at Fortnite 
er fullt. Det jobbes også godt med å få 
til høstens nyhet «Fun Games» som vil 

være en plass hvor spillerne får en form 
for innføring i E-sportens verden. Her 
vil de få teste ut ulike spill og sjangre i 
et sosialt miljø. 
Noe annet spennende som skjer i E-
sportmiljøet er at det skal arrangeres et 
Einherjar mesterskap for første gang. 

Her vil alle E-sport avdelinger i regionen 
få muligheten til å delta, og vi håper at 
Klepp IL Einherjar vil stille mannsterke 
her og vise hvem vi er. 

– Stian Sønneland, Leder E-sport

E-SPORTEN 
GÅR SOM DET SUSER
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Han var på den tiden invol-
vert i Håndballforbundet og 
Høyskolen, i tillegg til at han 
trente Nærbø sitt håndball-

lag. I 2000 ble han med Marit Breivik 
inn i teamet rundt landslaget som han 
senere overtok i 2009. Etter 19 mester-
skap har det blitt 16 medaljer der 10 
av dem er gull. En prestasjon som er 
uten sidestykke og som det står utrolig 
respekt av. Den siste 
medaljen kom nå i 
OL i sommer, og for 
en bragd det er å få 
gull mot vertsna-
sjonen Frankrike. 

Nå går han inn i sitt siste mesterskap 
som er EM i Østerrike, Ungarn og Sveits, 
og vi håper han avslutter også dette 
med medalje rundt halsen.

Thorir har vært involvert i Klepp IL fra 
1999. Maria var med i håndballen frem 
til hun var 15 år. Det var lenge hånd-
ballen som gjaldt for eldstedatteren. 
Senere ble det fotball som vi alle vet, og 
nå er det landslaget og Brighton som 
gjelder. Sunniva og Mathias var også 
med i håndballen. Dermed ble det noen 
år der for Thorir.. I 2002 starta Klepp 
opp med «Potetcup». Thorir og Svein 
Axel Johannesen var noen av pådriv-
erne for denne. Den lever fortsatt 
i beste velgående og Thorir bidrar 

fremdeles med sin kunnskap inn i 
cupen.

Det er kanskje det som kjen-
netegner Thorir. I Island vokste 
han opp i idrett og felles-
skapet som kjennetegner 
det. Thorir har også vært 
en god bidragsyter for vårt 
gode sponsornettverk, flere 
ganger har han tatt på seg 
oppdrag for næringslivet der 
han har gitt beskjed om at 
det kommer faktura fra Klepp 
Idrettslag. Vi har i tillegg 

tilbudt lederutvikling i 2023 
og 2024. Der har vi hatt over 30 

deltakere, noe som har gitt idretts-
laget gode ekstrainntekter. Der har 
vi fått innblikk i lagbygging med 
Thorir sine erfaringer, et fag som 
Thorir har god peiling på. At han 
er en god ressurs for idrettslaget 
er det ingen tvil om, han står for 
gode verdier og har beina godt 

plantet på jorda.

Det blir et spennende siste mesterskap. 
Det er mange nye spillere med i trop-
pen, det blir starten på et nytt kapit-
tel. Målet vil uansett som vanlig være 
medalje for Norge.

Thorir er glad for at alle i teamet hans 
blir med Ole Gustav videre når han 
overtar. Det har vært over 20 år med 
systematisk arbeid under stort press. 
Nå skal Thorir snart inn i et nytt kapit-
tel. 150-200 reisedøgn skal byttes ut 
med egne interesser. Det skal bli tid til 
mer familie, mer sommerferie, turer 
med Kirsten, friluft og ikke minst hans 
store lidenskap for fiske. Han vil bruke 
januar/februar til å finne ut hva som 
skal skje videre. Ikke minst er han en 
populær foredragsholder for nærings-
livet. Han vil nok fortsatt være synlig 
i idrettslaget, både fordi han trener på 
treningssenteret, er med på Potetcupen 
og så får vi nok gleden av å ha han 
med som en støttespiller i vårt flotte 
nettverk.

Nå har vi feiret jul og nyttår, og Thorir 
har feiret nok et gull i sitt siste mester-
skap. Han har fått alt som er av priser, 
den gjeveste er nok årets trener. Stor 
takk for alt som du bidrar med for 
Klepp IL

–Einar Braut, markedssjef i Klepp

THORIR  
HERGEIRSSON

Thorir er en kjent mann for de fleste.  
I 1997 kom han til Klepp med sin kjære Kirsten.
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Følg oss gjerne på Facebook

VINTERKAMPANJE
SOLSKJERMING TIL HUS OG HYTTE, INNE OG UTE

Fra en solid Rogalandsbedrift som har levert solskjerming i over 50 år. 
www.sandnes-markise.no  Telefon 51 66 07 70
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Kjære Klepp-venner!

Tirsdag 5. november mistet vi en ekte Klepp legende, da Hans 
Kyllingstad sovnet stille inn i heimen sin med sine nærmeste 
rundt seg. Hans rakk kun å bli 67 år gammel. 

Hans var en ekte Jærbu som hadde stor respekt rundt seg 
både i sin jobb som Politi/Lensmann, men også som en stor 
lederskikkelse opp gjennom årene i Klepp Idrettslag.  

17 sesonger på A-laget med totalt 501 kamper og 33 mål. Den 
siste sesongen han spilte for A-laget var i 1990. 

Deretter ble det 25 sesonger på Old boys, Veteran og Gutter 
50. Totalt spilte Hans i 42 sesonger, siste sesong var i 2016.

Politilandslaget hadde en bauta i Hans, og han deltok på flere 
VM for landslaget der han reiste ut i verden og spilte fotball. 

Skulle du ut i krigen er Hans en av de første du tar med deg, 
han hadde vinnerskalle både i fotball og glad i lagspill.

Alle ble sett av Hans og han var en god konfliktløser. 

Trener for eldste sønn Georg og yngste Åsbjørn.

Liv Jorunn, Hans sin kone begynte å spille fotball året etter at 
Georg var født. Da trente Liv Jorunn først og hun hadde med 
guttene til klubbhuset og Hans tok dem med hjem etter sin 
trening.

Liv Jorunn ble se-
riemester i 1987 og 
tapende finalist i NM 
for Klepp sine damer. 

Hans har alltid vært 
en stor bidragsyter på 
dugnad for klubben. 
Han likte å være sosial, 
alltid et smil, en god 
røyk i munnen og all-
tid imøtekommende.

De siste 2-3 årene var 
han med på mandags-
klubben her på stadion 
i lag med andre pen-
sjonister og venner. Siste gang ble 28 oktober.

Utmerkelser fra Klepp IL har det også blitt; 
Innsatspokal 1989
Ærestegn i sølv 1994

Vi sender varme tanker til Hans sin familie 

Tusen takk for alt du har betydd for Klepp Idrettslag!

Basistrening er et tilbud på tvers av idrettene i idrettslaget,  
og det skal hjelpe ungdom med å forbeygge skader.

Det vektlegger utvikling, oppbygging av fysisk grunnlag  
slik at utøveren tåler mye trening og generell skadeforebyggende trening.

Onsdager kl. 07:00-07:45: Jenter og gutter 10-12 år
Fredager kl. 07:00-07:45: Jenter og gutter 13-16 år
Sted: Treningssenteret på klepp stadion!

Instruktør: Tom Zacharski pris: kr 1000,- for hvert halvår (følger skoleruten)

For påmelding send navn, fødselsår, mail og tlf til foresatt og idrett en driver med til: herdis.bjerkeset@kleppil.no

For spørsmål om opplegget: tom@kleppil.no

BASISTRENING 
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Noen blir nasjonale.
Noen blir regionale.

Vi fortsetter som det vi er: 
Lokalbanken på Jæren.
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Lokal entreprenør 
og eiendomsutvikler

PÅLITELIGHET OG HANDLEKRAFT!

Støtt våre sponsorer!
De støtter Klepp IL
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Idereiser AS, Jubilerer i 2025! 
 
Vi kan feire 25 år takket være godt samarbeid og trofaste kunder!  
Med største glede fikser vi tur for deres bedrift….. om det ønskes?    
 
La våre kunnskaper om reisemål kommer deg til nytte ved bestilling av:  
 
* Firmatur * Jubileum * Sponsortur * Pensjonisttur * Skoletur * Ferietur  
* Sykkeltur  * Foreningstur * Landbrukstur * Elvecruise  etc ….   

 
 

Vi tar imot besøk med kaffe og goddrøs hos oss om aktuelt reisemål  -  
ellers kan ideer fås på vår enkle nettside - eller kanskje på annonse på Facebook!   

 

Idèreiser as,  
Verdalsvegen 28, 4352 Kleppe,  

mail: ide@idereiser.no - www.idereiser.no  
Tlf. 909 77 141 eller tlf. 51425744  

 Et uavhengig
regnskap- og rådgivingshus

med et over gjennomsnittet
lekent syn på vårt fagfelt.

 Regnskap      Rådgivning      Verdivurdering      Lønn

Vi har god 
kapasitet til flere 

nye kunder.

 

Secant AS      Pauline Wiigs veg 4, 4340 Bryne      post@secant.no      51 79 12 60
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The boss in town!
Container i 7 dager, 

for klubbmedlemmer 
kun kr 3 080,-

www.westco.no

99% av alt du kaster går til gjenvinning

Bestill i dag! 
Tlf: 51 64 40 00
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The boss in town!
Container i 7 dager, 

for klubbmedlemmer 
kun kr 3 080,-

www.westco.no

99% av alt du kaster går til gjenvinning

Bestill i dag! 
Tlf: 51 64 40 00

Sidestilt logo har et horisontalt oppsett 
med symbolet til venstre for navnet. 
Brukes på flater der det er mest praktisk 
med logoen i breddeformat.

LOGO

Sidestilt

Lie Ventilasjon kan også brukes på to 
linjer ved behov.

4
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VÅRE DRAKTSPONSORER

Kjøpesenteret på Klepp

Fra o�er til kriger
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UMBRO - STOLT 
SPONSOR AV 
KLEPP IL
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I august 2024 startet vi opp med en ny fotball 
fritidsordning på Klepp Stadion for spillere 
i alderen 8-12 år. Dette tiltaket er for de aller 
ivrigste – de som ønsker å trene enda mer 
for å utvikle seg videre som spiller. Per nå har 
vi mellom 65-70 spillere med oss fordelt i to 
grupper, en for de på 8-10 år på tirsdager og 
en for 11-12 åringene på fredager.

Det har vært en super oppstart og vi er veldig 
fornøyde med deltakelsen så langt. Spillerne 
kommer rett fra skolen og får et sunt og godt 
lunsjmåltid før de har litt fri/sosialtid og til 
slutt en fotballtrening på hovedbanen. Her 
på øktene starter vi med litt ballteknisk og 
fysisk trening før vi har smålagsspill, gjerne i 
turneringsform og «Champions League» - en 
turnering med opprykk og nedrykk etter seier 
og tap.

Vi har mange trenere fra ulik bakgrunn som 
er med å lage opplegget, blant annet spillere 
fra damelaget i Ida Hetland Pedersen, Ine 
Mauland Tveit og Sofie Soleng Løset, samt 
Preben Stangeland og Tom Zacharski som 
begge har bred trenererfaring.

I tillegg har vi inne skoleelever fra Klepp Ung-
domsskule til hjelp på tirsdager, og mange 
dyktige vikarer som kan steppe inn ved forfall.

Vår nye fotball fritidsordning

KLEPP +
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ELEKTRISKE bZ4X
HØSTTILBUD
LADEBOKS 

MED MONTERING
OG VINTERHJUL

INKLUDERT I 
PRISEN

PRIS FRA VED KONTANTKJØP

2WD ACTIVE FRA 429 000,-
2WD ACTIVE TECH FRA 473 000,-
2WD EXECUTIVE FRA 499 000,-

PRIS FRA VED KONTANTKJØP

AWD ACTIVE FRA 457 000,-
AWD ACTIVE TECH FRA 499 000,-
AWD EXECUTIVE FRA 526 000,-
AWD EXECUTIVE BITONE FRA 549 000,-

KJØP BZ4X I HØST OG FÅ MED LADEBOKS MED MONTERING*, VINTERHJUL, METALLIC LAKK, UNDERTELLSBEHANDLING OG 3ÅR/45000KM SERVICE.
*Ladeboks med montering inkluderer: 1stk ladeboks, 1 stk kurssikring opp til 32A, 15m tilførselskabel til lader, 4 timer elektriker arbeid, forutsetter at det er overspenningsvern montert, samt det er ledig 
plass i fordeling. Kjøring inntil 30km.

PRO ACE
Den kompakte varebilen som 
tenker stort. Funksjonell, 
� eksibel og tilgjengelig, 
den nye PROACE CITY er 
en perfekt varebil. Med 
klassens beste lastlengder 
og generøse lastvolumer, tar 
modellene både med kort og 
lang akselavstand opp til 
2 europaller.

LAND CRUISER - 
VERDENSPREMIERE
Uslåelig styrke. Legendarisk 
karakter. Med en historie på 
mer enn 65 år bak seg, fremstår 
den nye Land Cruiser med en 
enestående kvalitet, slitestyrke 
og pålitelighet. Den er kjent for 
å kombinere evnen til å ta seg 
frem overalt med komfort og 
luksus.

Fossveien 3, 4373 Egersund. Tlf. 51 46 17 00 egersund.toyota.no

www.IKM.no
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Meierigata 17, 4340 Bryne. Telefon 400 06 279

Bryne Revisjon AS er et selskap med kontor i Bryne sentrum. 
Vi arbeider med små og mellomstore bedrifter, organisasjoner 
og stiftelser som befinner seg i området Jæren/Sandnes/
Stavanger. Vi tilbyr tjenester innen revisjon, skatt og avgifter, 
årsoppgjør og økonomisk rådgiving.



Nytt klubbhus på 
Sentralidrettsanlegget tar 

form – ser frem til 2025 


